
(FACSIMIL/VIDEO) USR Mangalia
a  CÂȘTIGAT,  DEFINITIV,
procesul de salvare a Pădurii
Comorova.  Semiran  Abdurefi:
„Lupta NU s-a terminat!”
20 februarie 2025 15:27

USR Mangalia a câștigat, DEFINITIV,
procesul cu Primăria Mangalia, mai
precis cu primarul Cristian Radu și
secretarul  instituției,  Andreea
Ciocănel.
Curtea de Apel Constanța a decis, astăzi, 20 februarie 2025:

„Admite recursul.

Casează  în  parte  sentinţa  recurată  şi,  rejudecând,  Admite
cererea.  Obligă  pârâţii,  în  raport  de  competenţele  ce  le
revin, să efectueze toate demersurile necesare pentru emiterea
rapoartelor,  avizelor  şi  a  tuturor  celorlalte  documente
necesare în vederea dezbaterii în cadrul consiliului local a
proiectului de hotărâre privind trecerea din domeniul privat
în domeniul public al U.A.T. Municipiul Mangalia a unui imobil
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teren  –  Pădurea  Comorova  –  situat  pe  raza  Municipiului
Mangalia şi declararea acestuia ca fiind de uz şi interes
public local. Obligă pârâţii să înscrie proiectul de hotărâre
privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al
U.A.T.  Municipiul  Mangalia  a  unui  imobil  teren  –  Pădurea
Comorova – situat pe raza Municipiului Mangalia şi declararea
acestuia ca fiind de uz şi interes public local împreună cu
rapoarte  şi  avizele  aferente  pe  ordinea  de  zi  a  şedinţei
Consiliului Local al Municipiului Mangalia, în termen de 30 de
zile  de  la  data  pronunţării  prezentei  hotărâri.  Menţine
dispoziţia  din  sentinţa  recurată  privind  respingerea,  ca
neîntemeiată, a excepţiei prescripţiei. Definitivă„.

Într-o postare publică, președintele USR
Mangalia, Semiran Abdurefi arată că:
EXISTĂ SPERANȚĂ!…
Asistăm, zilnic, la nedreptăți crezând că nimic bun nu se mai
poate întâmpla.
Iată că, astăzi, s-a ivit o rază de speranță: Justiția mi-a
dat dreptate și a arătat că nu lupt, degeaba, pentru o cauză
dreaptă, salvarea singurei păduri costiere din România.
Sunt 3 ani de când duc o luptă “la baionetă” cu Primăria
Mangalia, în problema Pădurii Comorova.
Mi s-au adus acuzații și reproșuri, am fost pur și simplu
hăituită pentru războiul pe care l-am dus cu administrația
Radu pe tema Pădurii.
În  primă  instanță,  pe  fond,  am  pierdut,  la  Tribunalul
Constanța. Nu m-am descurajat: știam că am dreptatea de partea
mea.
Și, iată că azi, Curtea de Apel Constanța mi-a dat dreptate:
printr-o sentință DEFINITIVĂ, mi-a admis apelul și îi obligă
pe  primarul  Municipiului  Mangalia,  Cristian  Radu  și  pe
secretarul primăriei “să efectueze toate demersurile necesare
pentru emiterea rapoartelor, avizelor şi a tuturor celorlalte
documente necesare în vederea dezbaterii în cadrul consiliului
local a proiectului de hotărâre privind trecerea din domeniul
privat în domeniul public al U.A.T. Municipiul Mangalia a unui
imobil teren – Pădurea Comorova – situat pe raza Municipiului
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Mangalia şi declararea acestuia ca fiind de uz şi interes
public local.
Obligă  pârâţii  să  înscrie  proiectul  de  hotărâre  privind
trecerea din domeniul privat în domeniul public al U.A.T.
Municipiul Mangalia a unui imobil teren – Pădurea Comorova –
situat pe raza Municipiului Mangalia şi declararea acestuia ca
fiind de uz şi interes public local împreună cu rapoarte şi
avizele aferente pe ordinea de zi a şedinţei Consiliului Local
al Municipiului Mangalia, în termen de 30 de zile de la data
pronunţării prezentei hotărâri.
Menţine dispoziţia din sentinţa recurată privind respingerea,
ca neîntemeiată, a excepţiei prescripţiei. Definitivă”.
Lupta  nu  s-a  terminat:  100  de  hectare  nu  se  regăsesc  în
documentele  oficiale  ale  Primăriei  Mangalia  și  trebuie  să
vedem ce s-a întâmplat cu această suprafață de pădure.
200 de hectare sunt în domeniul public, iar 55 de hectare mai
sunt în domeniul privat al municipalității, adică obiectul
inițiativei cetățenești.
Împreună  cu  USR  Mangalia,  am  avut  PRIMA  inițiativă
cetățenească, de salvare a Pădurii Comorova. Am reușit să
strângem peste 2.000 de semnături de la cetățenii Mangaliei,
pentru a trece pădurea din proprietatea privată a municipiului
în  cea  publică  și  ulterior,  reintroducerea  ei  în  fondul
forestier național, pentru a fi protejată de lege.
Primarul Mangaliei nu a ținut cont de această inițiativă și nu
a introdus, pe ordinea de zi, de bunăvoie, acest proiect.
Iată că LEGEA îl va obliga, sub sancțiunea RĂSPUNDERII PENALE
(cu care, de altfel, domnul primar este deja obișnuit) să pună
în aplicare decizia instanței.
Le mulțumesc celor peste 2000 de semnatari ai inițiativei,
colegilor si prietenilor pentru implicare si suport!

 



Pe aceeași temă:

Semiran Abdurefi, președintele USR Mangalia: „Ne batem, în
continuare, pentru salvarea Pădurii Comorova”

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”
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(FOTO)  „Domnule  primar,  vă
pleacă  morții  din  cimitir!”
Semnal de ALARMĂ cu privire
la situația cimitirului de pe
strada Portului
20 februarie 2025 15:27

Consilierul  local  USR  Semiran
Abdurefi trage un semnal de alarmă
cu privire la situația cimitirului
de pe strada Portului din Mangalia.
În  urma  ploilor  de  anul  treut,
gardul  cimitirului  a  fost  grav
afectat,  fiind  în  pericol  să  se
prăbușească.
Este pentru a doua oară când mormintele sunt expuse la „strada
mare”, după ce, anul trecut, primăria a binevoit să cârpească
alte bucăți din gardul prăbușit.

În urma ploilor din luna august 2024, alte bucăți din gard s-
au desprins, iar pământul a început să „curgă” la vale. De
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atunci, primarul urbei pare-se că a avut alte priorități,
printre care am aminti pe aceea de tiktoker…

Consilierul local Semiran Abdurefi a punctat, pe pagina sa de
Facebook, această problemă, care nu pare să afecteze deloc
administrația lui Cristian Radu:

„Domnule primar, vă pleacă morții din cimitir!!! Ar trebui să
vă fie rușine de rușinea locuitorilor Mangaliei, care sunt
întrebați  de  cei  ce  pornesc  spre  Vamă  ce  se  întâmplă  cu
cimitirul de pe strada Portului.

Dispuneți, domnule primar, să se repare nenorocitul acela de
gard, au căzut bucăți de pământ din mormintele răposaților,
direct pe trotuar! Și asta de anul trecut, la o ploaie mai
zdravănă vă veți trezi cu osemintele morților pe caldarâm sau
direct pe DN 39!

Cu noi înțeleg că nu reușiți să aveți un dialog, nu aveți
exercițiul necesar să ascultați pe cineva care nu are aceeași
opinie  cu  dimneavoastră,  dar  ce  aveți  împotriva  celor
decedați?”
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Pe aceeași temă:

(FOTO) S-a prăbușit o parte a gardului cimitirului militar
din Mangalia. A căzut și o bucată din zidul gardului de la
Muzeul Militar
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O  bucată  a  zidului  Cimitirului  Militar  din  Mangalia  s-a
prăbușit, lăsând, la vedere, un mormânt

Semiran  Abdurefi,
președintele  USR  Mangalia:
„Crăciun  binecuvântat  și  un
An Nou fericit!”
20 februarie 2025 15:27

USR Mangalia
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(VIDEO) Reprezentanții PNL au
revenit  în  Consiliul  Local
Mangalia  și  au  votat
comisiile  de  specialitate
alături de colegii lor
20 februarie 2025 15:27

Consilierii  PNL  au  revenit  în
plenul Consiliului Local Mangalia.
Astăzi, alături de colegii lor de
la  PSD,  AUR  și  USR,  cei  opt
consilieri PNL au aprobat comisiile
de  specialitate  ale  Consiliului
Local Mangalia.
Toate cele trei comisii au primit girul celor 17 aleși locali
prezenți la ședință.

Iată componența noilor comisii:
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Comisia  de  Urbanism  și  Amenajare  teritorială  și
Juridică:  Nicolae  Moroianu  (AUR),  Semiran  Abdurefi
(USR),  Neculai  Tănasă  (PSD),  Griguță  Nicoleta  (PNL),
Andrei Daniel Sorin (PNL)
Comisia  Economică,  Fonduri  Europene,  Turism  și
Industrie: Paul Foleanu (PSD), Lucian Vișa (USR), Victor
Bădică (PSD), Dragoș Angelescu (PNL), Răzvan Ion (PNL),
Cosmin Trușcă (AUR), Gabriel Banu (PNL).
Comisia  Socială,  Sănătate,  Cultură  și  Învățământ:
Mohammad  Murad  (AUR),  Elena  Cerchez  (PSD),  dr.  Dan
Lefter  (AUR),  Zanfir  Iorguș  (PSD),  Leila  Ali  (PNL),
Lucian Luca (PNL), Ioniță Dragoș (PNL).

https://studio.youtube.com/video/_uGeJVtBNNA/edit

Pe aceeași temă:

Ultima oră! Astăzi se constituie comisiile de specialitate
ale Consiliului Local Mangalia

(VIDEO)  S-au  stabilit
comisiile de specialitate ale
Consiliului  Local  Mangalia.
Reprezentanții  PNL  au
ABSENTAT
20 februarie 2025 15:27
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Noii consilieri locali din Mangalia
s-au întrunit astăzi, 13 noiembrie,
în prima ședință.
Au fost prezenți la întâlnirea de la Club Nautic consilierii
locali ai PSD, USR și AUR, în timp ce aleșii PNL nu și-au
făcut simțită prezența la ședință.

Cei 11 consilieri prezenți au aprobat membrii noilor comisii
de specialitate.

Iată care sunt aceștia:

Comisia  de  Urbanism  și  Amenajare  teritorială  și  Juridică:
Mohammad Murad (AUR), Semiran Abdurefi (USR), Neculai Tănasă
(PSD), Răzvan Ion (PNL), Dragoș Ioniță (PNL)

Comisia Economică, Fonduri Europene, Turism și Industrie: Paul
Foleanu (PSD), Lucian Vișa (USR), Victor Bădică (PSD), Dragoș
Angelescu (PNL), Sorin Andrei (PNL), Nicolae Moroianu (AUR),
Nicoleta Griguță (PNL)

Comisia  Socială,  Sănătate,  Cultură  și  Învățământ:  Elena
Cerchez (PSD), Dan Lefter (AUR), Zanfir Iorguș (PSD), Cosmin
Trușcă (AUR), Leila Ali (PNL), Lucian Luca (PNL), Gabriel Banu
(PNL).



Ședință de consiliu

Pierderea  majorităţii  şi  a
viceprimarului atrag mânie şi
iritare!  Opozanţii
primarului,  chemaţi  la
Poliţie la trei luni de la
alegeri!
20 februarie 2025 15:27
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Durere  mare  şi  cutremur  în
activitatea  primarului  Mangaliei,
Cristian  Radu.  Omul  său  de
încredere  care  îi  coordona
campaniile  electorale,  îi  făcea
sondajele,  negocia  cu  candidaţii
din  „carton”  meniţi  să  rupă
voturile,  care  condiţiona  agenţii
economici cu şpăgi, Dorinel Colgiu
se află, din data de 9 iulie 2024,
în spatele gratiilor.
Apoi, al patrulea mandat, care va începe luna viitoare, vine
cu un mare handicap şi anume pierderea funcţiei de viceprimar,
având în vedere faptul că PNL, partidul edilului, a obţinut
doar 8 locuri, astfel că a fost închegată o opoziţie solidă
formată din 11 consilieri locali de la PSD, USR şi AUR.

Şi pentru că încercările primarului, de a-şi atrage de partea
sa  consilieri  de  la  opoziţie  care  să-i  pună  pe  tavă
viceprimarul, au eşuat, au apărut la orizont alte variante.

Astfel, în cursul zilei de ieri, preşedintele USR Mangalia,
consilierul  judeţean  Semiran  Abdurefi,  împreună  cu  alţi
membri, au fost chemaţi să dea declaraţii la Poliţia Mangalia,
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fiind acuzaţi că ar fi falsificat listele cu semnături care s-
au  strâns  anterior  depunerii  candidaturilor  pentru  cursa
electorală din data de 09.06.2024!

Persoanelor audiate, ieri, li s-a spus că Poliţia Mangalia „s-
a autosesizat”, lucru extrem de straniu, în condiţiile în care
ÎNSUŞI domnul primar Cristian Radu a formulat, în perioada
campaniei electorale, mai multe plângeri şi sesizări către
Biroul  Electoral  de  Circumscripţie  Mangalia  (BEC),  către
Poliţia Mangalia şi, nu în ultimul rând, către Judecătoria
Mangalia împotriva USR şi AUR Mangalia pe motiv că listele cu
semnături nu ar fi în regulă, că anumite candidaturi, la fel,
nu ar fi conforme cu legislaţia.

Şi atunci, ne întrebăm, de unde până unde, la distanţă de 3
luni, a ajuns Poliţia Mangalia la concluzia că fix USR şi AUR
nu au depus liste cu semnături corecte? De ce tocmai acum se
fac  audieri,  de  ce  nu  s-au  realizat  la  puţin  timp  după
alegerile locale, în condiţiile în care acuzaţiile sunt de
fals în formă continuată?!

Nu este, oare, straniu, că sunt vizate, acum, în prag de
mandat nou, taman partidele care ar putea ceda insistenţelor
PNL,  căruia  să-i  îndeplinească  dorinţa  arzătoare  de  a-şi
păstra la butoane vicele încă 4 ani?!

Dispariţia  lui  Colgiu  şi  pierderea
viceprimarului  îi  rad  puterea  edilului
Cristian Radu
De ce este atât de importantă funcţia de viceprimar pentru
Cristian  Radu?  Pentru  că  domnia  sa,  de  peste  8  ani  nu
participă la şedinţele de Consiliu, sfidând, astfel, nu doar
pe membrii acestuia, ci şi pe cetăţenii care au votat partidul
din  care  face  parte.  Pentru  că  domnia  sa  a  delegat
atribuţiile, semnăturile viceprimarului şi administratorului
public.  Astfel,  s-a  debarasat  de  cele  mai  importante  şi
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solicitante atribuţii, astfel că absenţa unui om care să-i
facă toate treburile, îl irită şi incomodează. Atât de tare,
încât,  taman  acum,  din  pură  coincidenţă,  USR  şi  AUR  sunt
chemaţi la Poliţie să dea cu subsemnatul.

De ce nu s-a autosesizat Poliţia când Cristian Radu a venit la
BEC, ce a funcţionat timp de 2 luni, în Primăria Mangalia, şi
a fotografiat listele cu semnături ale USR, deşi acest lucru
este ilegal?!

De  ce  nu  s-a  autosesizat  Poliţia  Mangalia  cu  privire  la
folosirea de către angajaţii Primăriei a întregii baze de date
a  cetăţenilor  din  oraş,  pentru  contactarea  telefonică  a
alegătorilor în perioada campaniei?!

De  ce  nu  s-a  autosesizat  Poliţia  Mangalia  cu  privire  la
fotografierea şi publicarea pe facebook, declarat de către
ICCJ, drept spaţiu public, a listelor USR, ce conţineau date
strict personale, inclusiv CNP-uri?

Baza  de  date  a  cetăţenilor  şi  listele
candidaţilor,  la  discreţia  angajaţilor
Primăriei Mangalia
Mai trebuie precizat faptul că din componenţa BEC Mangalia au
făcut parte pe lângă reprezentanţi ai partidelor şi salariaţi
ai Primăriei. Mai exact, 8 angajaţi, aleşi pe sprânceană,
adică directori, directoare, Şefa Serviciului de Evidenţă a
Persoanelor, care deţine întreaga bază de date a celor vii şi
a celor decedaţi din zonă.

Pe parcursul funcţionării BEC, toate documentele depuse de
către  candidaţi,  deci,  şi  listele  cu  semnături  au  fost
depozitate într-un birou tot din Primărie. Şi cum existau mai
multe  chei  pentru  acea  încăpere,  este  limpede  faptul  că
Primăria a avut la discreţie nu doar întreaga bază de date, ci
şi toate actele care s-au înregistrat în perioada campaniei.
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De  ce  nu  se  autosesizează  Poliţia
Mangalia  cu  privire  la  legalitatea
listelor de semnături a PNL?
Sau doar partidele mici sar în ochii autorităţilor, acum în
prag de nou mandat?!

De ce nu s-a autosezat Poliţia Mangalia,când în plină campanie
electorală, Cristian Radu şi-a atras alegătorii cu afişe şi
daruri  ilegale?  La  momentul  amplasării  afişelor  electorale
ilegale,  PSD  Mangalia  a  formulat  plângeri,  însă  singura
pedeapsă  dată  de  către  oamenii  legii  a  fost  îndepărtarea
materialelor şi nici acest lucru nu a fost îndeplinit de către
candidatul  PNL.  Mai  mult,  atitudinea  poliţiştilor  a  fost
ostilă faţă de cei care au reclamat ilegalităţile şi destul de
permisivă cu cel care le-a făcut, lucru care, din nou, ridică
semne de întrebare.

Rămâne  de  văzut  dacă  ancheta  începută  va  continua  şi  cu
audierea membrilor PNL Mangalia şi în ce măsură se va putea
dovedi cu probe solide faptul că cele două partide vizate, USR
şi AUR, au depus liste care nu au respectat legea.

Semiran  Abdurefi,
președintele  USR  Mangalia:
„Ne  batem,  în  continuare,
pentru  salvarea  Pădurii
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Comorova”
20 februarie 2025 15:27

În cadrul unei conferințe de presă
susținută  la  USR  Constanța,
președintele  filialei  Mangalia,
Semiran Abdurefi a declarat că va
înainta  apel  la  decizia
Tribunalului cu privire la dosarul
Pădurii Comorova.
„Tribunalul Constanța ne-a respins dosarul prin care solicitam
primăriei Mangalia trecerea pădurii din proprietatea privată a
municipiului în cea publică și ulterior, reintroducerea ei în
fondul forestier național, pentru a fi protejată de lege.

Pentru acest proiect am demarat o inițiativă cetățenească și
am reușit să strângem peste 2.000 de semnături.

După luni întregi în care am insistat să se supună la vot în
Consiliul Local Mangalia acest proiect, am primit un răspuns
de la primar că această inițiativă nu are obiect, pe motiv ca
Pădurea Comorova este salvată și securizată pentru ca este în
domeniul public.

Am mers în instanță pentru a obliga CL pentru a pune la vot
proiectul.  Tribunalul  ne-a  respins  dosarul,  pe  motiv  că
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suprafața de pădure este deja în domeniul public.

Asta, în ciuda faptului că OCPI ne declarat clar, iar primarul
Cristian Radu a recunoscut, că există o suprafață de pădure ca
200 de ha sunt în domeniul public, 201,6 în domeniul privat si
156 de hectare deja vândute”, a spus, în cadrul conferinței,
Semiran Abdurefi.

Semiran  Abdurefi:  „A  fost
câștigată  licitația  privind
studiul  de  oportunitate
pentru Trenul metropolitan”
20 februarie 2025 15:27

Consilierul  județean  Semiran
Abdurefi a anunțat, pe pagina sa de
socializare,  că  a  fost  câștigată
licitația  privind  elaborarea
studiului  de  oportunitate  pentru
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proiectul trenului metropolitan.
Semiran Abdurefi a notat, astăzi, că: „Așa cum v-am informat
de-a lungul timpului cu privire la activitatea și proiectele
asumate și promovate de către consilierii județeni USR, în
urma  licitației  deschise  pentru  elaborarea  studiului  de
oportunitate  pentru  implementarea  unei  rețele  de  transport
public feroviar de tip tren metropolitan la nivelul județului
Constanța,  Rheinbrucke  SRL  a  fost  declarată  firma
câștigătoare!

După semnarea contractului, Rheinbrucke SRL va avea 6 luni să
elaboreze acest studiu care va sta la baza proiectului de tren
metropolitan al județului Constanța.

Reamintim  faptul  că  acest  proiect  va  avea  trei  linii
principale:

Linia de Nord: Constanța – Năvodari/Corbu,
Linia de Sud: Constanța – Mangalia/ 2 Mai,
Linia de Vest: Constanța – Medgidia/Cernavodă

cu dezvoltarea ulterioară a noi conexiuni cu puncte importante
din  judetul  Constanța,  cum  ar  fi  Aeroportul  Mihail
Kogălniceanu.

Proiectul va fi realizat etapizat, vor fi folosite fondurile
europene pentru a acoperi cea mai mare parte a costurilor și
va  reprezenta  cel  mai  mare  proiect  de  transport  public
județean din istoria Constanței”.



(VIDEO)  Semiran  Abdurefi,
mesaj  către  doamnele  și
domnișoarele  din  Mangalia:
„Sunt singura femeie care și-
a  asumat  candidatura  la
primărie.  Dacă  noi  nu  ne
asumăm  această
responsabilitate,  atunci
cine?”
20 februarie 2025 15:27

Semiran Abdurefi, mesaj către femeile din
Mangalia:
„Duminică VOTĂM!

Vă îndemn să veniți într-un număr cât mai mare, pentru că
duminică  vom  decide  cum  va  fi  administrat  acest  oraș  în
următorii patru ani.

Haideți  să  ne  recuperăm  orașul  din  ghearele  clanurilor
„mafiote”, ale grupurilor de interese.
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Sunt singura femeie care candidează și și-a asumat această
candidatură și mă adresez femeilor care nu sunt reprezentate
în politică și în administrația locală să meargă să voteze.

Dacă  noi  nu  ne  asumăm  această
responsabilitate, atunci cine?
Suntem pe prima poziție pe buletinele de vot. Votați USR!”

 

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Șantierul Damen se află, chiar în acest moment, în cea mai
gravă situație de la înființarea sa din 1980, riscând să fie
tras pe linie moartă”

(VIDEO)  Președintele  Uniunii
Salvați  România,  Cătălin
Drulă:  „Votați  cinstea,
votați  onestitatea,  votați
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Semiran  Abdurefi  și  echipa
puternică de la Mangalia!”
20 februarie 2025 15:27

Președintele  Uniunii  Salvați  România,
Cătălin  Drulă:  Votați  cinstea,  votați
onestitatea, votați Semiran Abdurefi și
echipa puternică de la Mangalia!”
Cătălin Drulă, președintele USR: „Semiran Abdurefi, Semi așa
cum îi spune toată lumea, are toată susținerea Uniunii pentru
Salvarea României, a Alianței Dreapta Unită, a parlamentarilor
și colegilor europarlamentari.

O felicit că a avut curajul să candideze la Primăria Mangalia,
având în spate o echipă puternică. Suntem alături de ea și
chmenii la vot, alături de Semiran, votați cinstea, votați
onestitatea!”.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  pentru  primărie:  „Voi
înființa Grădina Botanică Mangalia, ce va deveni un spațiu de
recreere și un centru educațional pentru comunitate”
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Semiran  Abdurefi,  candidatul
USR  pentru  primărie:  „Voi
înființa  Grădina  Botanică
Mangalia,  ce  va  deveni  un
spațiu  de  recreere  și  un
centru  educațional  pentru
comunitate”
20 februarie 2025 15:27

Într-un  oraș  în  care  natura  a  fost
ciopârțită  și  schilodită,  în  care
spațiile  verzi  au  fost,  practic,
desființate  de  administrația  locală,
Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
pentru primărie, dorește înființarea unei
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grădini botanice, ce va deveni un centru
educațional,  de  recreere  și  în  care
vizitatorii  vor  putea  învăța  despre
diversitatea plantelor.
„Grădina  Botanică  Mangalia  va  fi  un  spațiu  dedicat
colecționării, conservării și expunerii diversității plantelor
și ecosistemelor. Aceasta va include o varietate de plante
native și exotice, organizate în diferite zone tematice sau
habitaturi pentru a oferi o experiență educativă și recreativă
completă.

Atât locuitorii orașului nostru, cât și turiștii, vor avea
acces la un spațiu verde și relaxant, unde se pot bucura de
frumusețea  naturii,  pot  petrece  timp  în  aer  liber  și  pot
practica activități recreative și sportive.

În același timp, va servi ca un centru educațional pentru
comunitate,  oferind  programe  și  activități  pentru  toate
vârstele.  Vizitatorii  vor  avea  oportunitatea  de  a  învăța
despre  diversitatea  plantelor  și  importanța  conservării
biodiversității.

Construirea unei grădini botanice în orașul nostru reprezintă
o oportunitate unică de a investi în educație, conservare și
dezvoltare durabilă. Această inițiativă va aduce beneficii pe
termen lung comunității noastre și va ajuta orașul nostru să
devină un loc prietenos cu mediul înconjurător și preocupat de
bunăstarea cetățenilor săi.

Prin  implementarea  acestei  propuneri,  vom  crea  un  loc
emblematic și inspirațional pentru orașul nostru, care va fi
apreciat  de  generațiile  actuale  și  viitoare”,  a  transmis
Semiran Abdurefi locuitorilor orașului.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro
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CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Șantierul Damen se află, chiar în acest moment, în cea mai
gravă situație de la înființarea sa din 1980, riscând să fie
tras pe linie moartă”

Leonard Nicolăina, candidatul
USR Mangalia pentru consiliul
local: „Singura promisiune pe
care  o  fac  este  că  mă  voi
lupta  din  răsputeri  cu  cei
care  nu  vor  dezvoltarea
orașului!”
20 februarie 2025 15:27
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Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
pentru  Primărie,  îl  prezintă,  azi,  pe
Leonard Nicolăina:
„Am intrat în politică și tot ce mi-am dorit a fost să am cu
cine  să  împărtășesc  aceleași  convingeri  și  principii.  Și
oricât  de  obositoare  și  inegală  în  forțe  ar  fi  lupta  cu
partidele vechi și putred de corupte (oameni puși în funcții
aserviți  politic,  resurse  financiare,  troli,  interese
personale și de grup), mă simt norocoasă să am colegi integri,
fără clopoței de coadă, onești și combativi.

Nu mai găsești astfel de oameni, vedeți cum celelalte partide
se agregă doar în preajma alegerilor, apoi dispar 4 ani, de
mult ce le pasă de oraș și de cetățenii lui…
Colegii mei sunt constanți și rezilienți în lupta lor înca din
2018,  sunt  tot  în  USR,  nu  altundeva!  Asta  înseamnă
CORECTITUDINE  și  nu  oportunism!”

Votați oameni că Leonard Nicolăina!”
„Mă numesc Leonard Nicolăina, comandant de cursă lungă, am 61
ani, căsătorit de 36 ani și sunt „dublu bunic”.

Decizia de a mă implica în politică nu a fost greu de luat, și
așa ar trebui să fie pentru oricine dorește să schimbe ceva în
viața Mangaliei și a cetațenilor ei. Politica, prin cei aleși
să ne reprezinte, este prezentă în fiecare aspect al vieții
noastre de zi cu zi. Cine simte asta e imposibil să mai stea
deoparte indiferent și inactiv .

https://editiadesud.ro/tag/semiran-abdurefi/
https://editiadesud.ro/tag/leonard-nicolaina/
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Candidez pentru Consiliul Local Mangalia din partea USR și
daca voi fi ales…… aici ar fi urmat o serie de promisiuni fără
acoperire, dacă aș fi candidat din partea partidelor care își
băț joc de noi de 35 de ani.

Singura promisiune pe care o fac este că mă voi lupta din
răsputeri cu cei care nu vor dezvoltarea orașului și o viață
mai bună pentru cetățenii lui.

Fără falsă modestie, sunt un caracter incoruptibil atât pe
plan financiar cât și pe cel intim (nu dețin niciun „elefant”
prin dulap), calitate pe care o consider esențială pentru cei
care vor să se pună în slujba cetății și cetățeanului.

Cu alte cuvinte, nu pot fi „agățat” cu nimic și/sau convins să
militez,  că  și  consilier,  în  detrimentul  Mangaliei  și  în
folosul vreunei persoane sau al vreunui grup de interese de
mafioți locali.

Voi fi ochii, urechile și vocea voastră în CL Mangalia, acolo
unde se iau decizii care ne afectează pe toți, acolo unde de
zeci de ani se sifonează banii publici, îmbogățind primari,
rude  de  primari  și  clientelă  de  partid,  bani  care  ar  fi
trebuit  să  fie  cheltuiți  pentru  dezvoltarea  orașului  și
implicit pentru noi, cetățenii lui.”

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Lucian Vișa, candidatul USR pentru Consiliul Local Mangalia:
„Încrederea oamenilor NU se câștigă cu pachete sau torturi.
Se câștigă cu muncă și perseverență!”

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
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a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”

Semiran Abdurefi: „Așa cum am PROMIS, drumul vechi, care
leagă  Limanu  de  Mangalia  a  fost  preluat  de  CJC.  Va  fi
reabilitat și asfaltat”

Semiran Abdurefi: „Așa cum am
PROMIS,  drumul  vechi,  care
leagă  Limanu  de  Mangalia  a
fost preluat de CJC. Va fi
reabilitat și asfaltat”
20 februarie 2025 15:27

Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
pentru  primărie,  a  reușit  să  își  vadă
îndeplinit unul dintre proiectele pentru
care  a  luptat  din  răsputeri.  Ieri,  în
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cadrul  ședinței  CJ  Constanța,  a  fost
aprobată trecerea DJ 391-Limanu-DN39 în
administrarea CJC, astfel încât, șoseaua
care  leagă  Limanu  de  Mangalia  va  fi
inclusă într-un proiect de asfaștare al
Consiliului Județean Constanța.
Semiran  Abdurefi,  în  calitatea  sa  de  consilier  local,  a
militat pentru îmbunătățirea traiului locuitorilor din sudul
litoralului. Astfel, pentru locuitorii din Limanu, aceasta a
reușit modificarea traseului transportului public în comun.
Anii trecuți, cetățenii din Limanu erau plimbați de colo-colo,
prin satul 2 Mai, pentru a putea ajunge la Mangalia.

Prin lobby-ul făcut de consilierul județean Semiran Abdurefi,
traseul a fost modificat, astfel încât microbuzele de Limanu
au traseu DIRECT spre Mangalia și retur.

Un  alt  proiect  al  lui  Semiran  Abdurefi  a  fost  ASFALTAREA
vechiului drum care leagă Mangalia de Limanu. Acesta a fost
lăsat să se distrugă de ani de zile. Semiran Abdurefi a reușit
reabilitarea sa parțială, astfel încât cei din Limanu să poate
alege acest drum alternativ, mai ales în timpul verii, când
DN39 este extrem de aglomerat.

Mai mult, după nenumărate demersuri făcute la CJC, Semiran
Abdurefi  a  reușit,  ieri,  ca  drumul  să  fie  preluat  de  la
primăriile Mangalia și Limanu, de către Consiliul Județean
Constanța,  instituție  care  are  în  proiect  reabilitarea  sa
TOTALĂ.

„Am  promis,  încă  de  la  începutul  mandatului  meu  de  la
Consiliul Județean Constanța că voi lupta pentru asfaltarea
acestui drum. Am făcut demersurile pentru preluarea lui, iar
astăzi, 29 mai 2024, proiectul a fost votat în unanimitate de
consilieri  județeni.  În  curând  drumul  va  deveni  Drumul



Județean 391 b, pe care îl vom face de interes public și îl
vom asfalta.

Rolul  unui  politician  este  acela  de  a  se  lupta  pentru
proiectele benefice comunității care l-a ales. Am promis că nu
mă voi lăsa până nu vom asfalta acest drum și m-am ținut de
cuvânt„.

https://editiadesud.ro/wp-content
/uploads/2024/05/446598545_335239
493004717_7972495826716058363_n.m
p4

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro
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Pe aceeași temă:
Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”

(VIDEO)  Semiran  Abdurefi,
candidatul  USR  pentru
Primăria Mangalia: Trebuie să
demonstrăm  ce  am  reușit  să
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facem pentru comunitatea care
ne-a  ales  în  funcțiile
publice
20 februarie 2025 15:27

Ni se spune, deseori, să spunem și să
dezbatem proiectele pe care vrem să le
propunem  pentru  Mangalia,  pentru
comunitate. Eu spun exact invers: haideți
să spunem ce am făcut din pozițiile de
aleși public, din mandatele pe care ni
le-ați încredințat.
Iată  că,  ieri,  s-a  încărcat  în  SICAP  proiectul  de  Tren
Metropolitan, mai precis elaboarare studiului de oportunitate
pentru cel mai ambițios proiect ce va duce la dezvoltarea
socio-economică a județului.

Până în toamnă vom avea acest studiu finalizat, iar apoi vom
intra în linie dreaptă în realizarea acestui proiect. Vom
ajunge, rapid, în orice direcție din județul Constanța cu
trenul.

Vom electrifica și vom moderniza toate liniile ferate din
județ, așa că vom schimba, radical, modul în care ne vom
deplasa în județ.
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Acesta este unul dintre proiectele prioritare din programul de
dezvoltare  județeană  pe  care  USR  Constanța  și  l-a  asumat
public încă din 2020.

Am candidat cu aceasta viziune îndrăzneață, pe care multi o
considerau imposibilă, iar munca noastră a început încă din
primul an de la alegeri.

De atunci, am depus eforturi considerabile și constante pentru
a  putea  fi  realizată  documentația  necesară  contractării
studiului de oportunitate care va sta la baza acestui proiect
de mobilitate care va transforma total modul în care ne vom
deplasa în județul Constanța.

Vă mulțumesc pentru sprijin și pentru încredere!

https://editiadesud.ro/wp-content
/uploads/2024/05/436257396_136923
8091133821_2836875045439136609_n.
mp4
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Pe aceeași temă:

USR Mangalia a depus, astăzi, candidaturile pentru funcțiile
de primar și de consilieri locali

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,  lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean
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Semiran  Abdurefi,  candidatul
USR  Mangalia  la  funcția  de
primar  –  Principalele  16
realizări  în  calitate  de
consilier județean
20 februarie 2025 15:27

Semiran  Abdurefi,  candidatul  Uniunii
Salvați România la Primăria Mangalia, a
făcut  public  Raportul  de  Activitate  în
calitate de consilier județean.
Iată cele 16 puncte ale raportului:

1) Proiect – Imbunatatirea calitatii apei
in mediul rural
Membru în comisia de specialitate pentru Mediu și Agricultură,
am studiat situația contaminării fântânilor publice din mediul
rural la nivelul județului Constanța. Calitatea apei este de
multe ori afectată chimic și bacteorologic din cauza faptului
că fântânile nu respectă normele sanitare de construire și de
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amplasament  față  de  latrine,  grajduri,  sau  depozite  de
deșeuri, motiv pentru care multe dintre acestea nu pot fi
folosite de către comunități. Astfel, 40 de primării au dat
curs solicitărilor mele, iar majoritatea dintre acestea au
luat  măsuri  de  punere  în  siguranță  a  acestora,  eliminând
astfel riscul de îmbolnăvire al locuitorilor.

2)  Buna  desfasurare  a  Spitalului  de
Pneumoftiziologie
Membru  al  Consiliului  de  Administratie  al  Spitalului  de
Pneumoftiziologie Constanța am participat la toate ședintele,
unde am analizat și discutat proiectele propuse pe ordinea de
zi.

3) Proiectul “Bilet Unic”
Am inițiat și depus proiectul privind introducerea “Biletului
unic”  de  vizitare  a  instituțiilor  muzeale  subordonate
Consiliului Județean Contanța. Prin achiziționarea biletului
unic (online sau fizic), vizitatorul va avea acces neîngrădit,
într-un  interval  de  7  zile,  la  toate  muzeele  de  pe  raza
județului Constanța incluse în acest program. Ulterior, am
reușit să includem în această listă și Muzeul de Artă Populară
Constanța, în urma preluării în administrare de la Municipiul
Constanța.

Un proiect cu perspectiva de a fi extins la nivel judetean
prin cooperare interinstitutionala

4) Infrastructura
Am initiat la nivel de CJ preluarea Drumului Comunal DC8 din
domeniul  public  al  UAT  Mangalia  și  al  UAT  Limanu  în
patrimoniul  județului  Constanța  pentru  a  efectua  toate
demersurile necesare preluării celor două sectoare de drum
comunal în vederea reabilitării acestuia. Pentru o ruta facila
via alternativa Negru Voda catre 2 Mai – Vama Veche



5) Transport
Am realizat demersuri in cadrul Consiliului Județean Constanța
și către operatorul de transport public persoane pe rutele
județene, reușind să introduc o linie directă de transport 
persoane pe ruta Mangalia – Limanu (care sa nu ocolească prin
localitatea 2 Mai) și o linie pe ruta Mangalia – Hagieni,
pentru prima data în istoria satului.

Ca urmare a plângerilor venite din partea locuitorilor comunei
Valu lui Traian cu privire la numârul insuficient de mijloace
de transport gratuit pentru elevi, precum și la nerespectarea
stațiilor și al orarului pentru aceste curse, am solicitat
Consiliului  Judetean  Constanta  reluarea  licitațiilor  pentru
transportul județean pe ruta Constanța – Valu lui Traian.

6) Iluminare pod Limanu
Demersuri  către  CNAIR  si  E-Distribuție  Dobrogea,  în  baza
legilor în vigoare, pentru punerea în funcțiune a iluminatului
public pe podul Limanu. Astfel, după 3 ani de la reabilitarea
podului,  cetățenii  beneficiază  de  normalitate,  podul  fiind
iluminat.

 7) Social
Împreună cu grupul de consilieri județeni USR am inițiat un
proiect  privind  acordarea  unui  ajutor  financiar  familiei
Zimtea în vederea branşării la energie electrică a locuinţei
în suprafaţă de 20mp. Familia este formată din 12 persoane (2
adulţi si 10 copii minori înscriși în sistemul de învăţământ
şcolar şi preşcolar ), fiind aflată într-o situație socio-
economică vulnerabilă.

Împreună  cu  grupul  de  consilieri  județeni  USR  am  reușit
suplimentarea bugetului Ajutoarelor Sociale cu suma de 150.000
de lei.



8) Cooperare institutionala
Împreună cu grupul de consilieri județeni USR am inițiat un
proiect  de  asociere  între  Consiliul  Județean  Constanța  și
unitățile teritoriale administrative din Constanța în vederea
finanțării  și  derulării  proiectelor  de  interes  local  care
vizează stimularea investițiilor în infrastructura sanitară,
culturală,  școlară  și  sportivă,  în  acord  cu  strategia  de
dezvoltare durabilă a județului.

9) Turism sustenabil
Împreună  cu  grupul  de  consilieri  județeni  USR  am  reușit
accesarea  de  fonduri  europene  prin  PNRR  pentru  ruta  de
cicloturism EuroVelo 6, care constă în construirea a 500 de
kilometri de rute pentru biciclete în județul Constanța, în
cadrul unuia dintre cele mai spectaculoase coridoare Europene
de cicloturism.

Împreună cu grupul de consilieri județeni USR am depus un
proiect de semnalizare rutieră și a refugilor aflate pe rutele
turistice din județul Constanța.

10) Padurea Comorova
Am  realizat  primul  proiect  de  inițiativă  cetățenească  din
istoria municipiului Mangalia prin strângerea a peste 2000 de
semnături  pentru  salvarea  pădurii  Comorova,  solicitând
trecerea  din  domeniul  privat  al  municipiului  Mangaliei  în
domeniul  public  pentru  a  stopa  vânzarea  pădurii.  În  urma
refuzului primariei de a pune pe ordinea de zi a Consiliului
Local acest proiect de inițiativă cetățenească, am mers în
contencios  administrativ  la  Tribunalul  Constanța  împotriva
primarului și a secretarului general al Mangaliei, proces care
se află în derulare.



11)  Lupta  impotriva  abuzurilor  locale.
Protejare spatii verzi
Am contestat și am anulat în instanță, prin Asociația Verde
Urban, Hotărârea de Consiliu Local nr. 134/2021, care elimina
anumite prevederi din Planul Urbanistic General al Mangaliei
și care ar fi avut ca efect ridicarea de clădiri de peste 9
etaje pe spații verzi de peste 2000 mp.

Am oprit ridicarea abuzivă a construcțiilor de pe taluzul
Mangalia ca urmare a adreselor făcute către toate instituțiile
competente  ale  statului  –  Garda  de  Mediu,  Agenția  pentru
Protecția Mediului, Apele Române, Inspectaratul de Stat în
Construcție  Județean,  Inspectaratul  de  Stat  în  Construcție
Național, Poliția Locală și Prefectura județului Constanța. În
urma acestor demersuri, Inspectoratul de Stat în Construcții
National  a  solicitat  prefectului  Constanței  să  anuleze  în
contencios  administrativ  autorizațiile  de  construire  emise
ilegal pentru constucțiile de pe taluz.

12) Proiect Impadurire
Am  pregătit  documentația  necesară  pentru  ca  administrația
publică Mangalia să acceseze gratuit fonduri europene prin
PNRR,  “Componenta  păduri  și  protecția  biodiversității”  –
Campania  națională  de  împădurire  și  reîmpădurire,  inclusiv
păduri  urbane”  și  am  predat  primăriei  Mangalia  proiectul
pentru implementare.

13) Audit Goldterm
Am  solicitat  Curții  de  Conturi  o  evaluare  independentă  a
modului în care s-au realizat invesțițiile pentru reabilitarea
rețelei  termice  la  nivelul  municipiului  Mangalia  de  către
societatea  Goldterm,  ca  urmare  a  constatării  unor  prețuri
nejustificat de mari a agentului termic în condițiile în care,
în ultimii ani, au fost realizate investiții masive din bani



publici pentru modernizarea sistemului de termoficare.  În
urma sesizării, Curtea de Conturi a dispus efectuarea unui
audit financiar al societății Goldterm.

14) Interpelare Ministrul Economiei
L-am interpelat pe ministrul Economiei, cu ajutorul colegilor
din parlament, cu privire la problemele financiare cu care se
confruntă  Șantierul  Naval  Damen  Shipyards  Mangalia  și  la
perspectiva încetării iminente a activității și trimiterea în
șomaj tehnic a peste 1500 de angajați, avand un impact masiv
asupra mediului economic si social al Mangaliei

15) Protejare Mlastina Mangalia
Am solicitat ABADL, ANANP și ANPA să ia măsuri în privința
colmatării  mlaștinii  Hergheliei  Mangalia,  ca  urmare  a
distrugerii  sistemelor  de  închidere  a  stlăvilarelor.

16) Trenul metropolitan Constanța
În ultimii 2 ani, împreună cu colegi din USR Constanța, am
inițiat  și  organizat  o  serie  de  întâlniri  de  lucru  cu
specialiști  din  domeniul  mobilității  si  transportului
feroviar, cu departamentele de specialitate din Consiliului
Județean, cu președintele Consiliului Județean, întâlniri cu
primarii,  precum  și  alte  demersuri  pentru  întocmirea
documentației necesare contractării studiului care va sta la
baza proiectului de tren metropolitan Constanța.

În baza acestui studiu se vor accesa fonduri europene pentru
cel mai ambițios proiect de transport feroviar de persoane de
pe  raza  județului  Constanța,  care  va  îmbunătăți  radical
mobilitatea si dezvoltarea socio-economică a județului.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005



(VIDEO)  Semiran  Abdurefi:  O
stație  recent  amenajată  la
Mangalia se află pe o linie
care NU există
20 februarie 2025 15:27

Într-o postare pe Facebook, liderul USR
Mangalia, Semiran Abdurefi a arătat cum,
o  stație  recent  amenajată  pe  o  stradă
proaspăt asfaltată (și, de unde, au fost
eliminate orice urme de vegeteție), nu se
află  pe  treseul  niciunui  mijloc  de
transport în comun.
Iată ce spune Semiran Abdurefi:

https://editiadesud.ro/video-semiran-abdurefi-o-statie-recent-amenajata-la-mangalia-se-afla-pe-o-linie-care-nu-exista/
https://editiadesud.ro/video-semiran-abdurefi-o-statie-recent-amenajata-la-mangalia-se-afla-pe-o-linie-care-nu-exista/
https://editiadesud.ro/video-semiran-abdurefi-o-statie-recent-amenajata-la-mangalia-se-afla-pe-o-linie-care-nu-exista/
https://editiadesud.ro/video-semiran-abdurefi-o-statie-recent-amenajata-la-mangalia-se-afla-pe-o-linie-care-nu-exista/


USR Mangalia a depus, astăzi,
candidaturile  pentru
funcțiile  de  primar  și  de
consilieri locali
20 februarie 2025 15:27

USR Mangalia a depus, astăzi, la Biroul
Electoral de Circumscripție candidaturile
pentru  funcția  de  primar  –  Semiran
Abdurefi – și pentru consiliul local.
Iată cine sunt candidații la funcțiile de consilieri locali,
la Mangalia, din partea USR:

Semiran Abdurefi – asistent de sănătate publică
Lucian Vișa – inginer
Emanuel  Popescu  –  inginer  de  navigație  și  transport
maritim
Marius Leonard Nicolăina – Navigator, comandant de cursă
lungă
Angela Marinescu – inginer horticol
Corneliu Vasile Vîrvărei – electromecanic
Bogdan Ștefănescu – inginer
Nicoleta Gherghe – contabil
Ana Cristina Șerban – contabil
Alexandru Sărăcin – psiholog
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Ion Temerel – electromecanic

Semiran  Abdurefi,
președintele  USR  Mangalia,
și-a  anunțat  candidatura  la
fotoliul  de  primar  al
municipiului
20 februarie 2025 15:27

Semiran  Abdurefi,  președintele  USR  Mangalia  și-a  anunțat
candidatura  la  funcția  de  primar  al  orașului.  Este  prima
candidatură anunțată la nivel local pentru această funcție.

Iată mesajul liderului USR, Semiran Abdurefi:

În urma Adunării Generale a Filialei USR Mangalia am fost
desemnată candidatul USR la Primăria Mangalia.

Am promis, încă din 2018, când am făcut pasul în politică, că
voi fi politicianul care va câştiga încrederea cetățenilor şi
va lupta pentru interesul public.

Am dovedit că sunt o voce PUTERNICĂ a opoziției actualei
administrații publice locale, a lui Cristian Radu (PNL).
Am demonstrat că, prin perseverență și cu legea în mână,
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chiar și o formațiune din opoziție, așa cum este USR,
poate  deveni  de  temut  pentru  cei  aflați  la  cârma
Mangaliei.
Timp de patru ani, eu și USR Mangalia am fost vocea care
a apărat Pădurea Comorova de rechinii imobiliari, cei
care au beneficiat, din plin, de ajutorul administrației
locale a lui Cristian Radu.
Am reușit să organizăm prima inițiativă cetățenească din
istoria Mangaliei: am strâns peste 2.000 de semnături
pentru  a  cere  primăriei  Mangalia  trecerea  Pădurii
Comorova din proprietatea privată a municipiului în cea
publică  și,  astfel,  să  stopăm,  pentru  o  vreme,
defrișările.  NU  ne  oprim,  luptăm  in  justiție  pentru
salvarea singurei păduri costiere din România!
Am  arătat  ilegalitatea  construcțiilor  de  pe  faleza
Mangalia,  imobile  ridicate  fără  niciun  fel  de  act
oficial  decât  cel  al  primăriei,  conduse  de  Cristian
Radu. Am reușit, după interpelări şi sesizări multiple
la Garda de Mediu, Agenția Pentru Protecția Mediului,
Apele  Române,  Inspectoratul  de  Stat  in  Construcții,
Instituţia  Prefectului  să  demonstrăm  ilegalitatea
construcțiilor de pe faleza Mangaliei si să determinăm
ca  ISC  Național  să  ceară  Prefectului  anularea  in
contencios administrativ a autorizațiilor de construire
emise ilegal de către Primăria Mangalia.
Timp de patru ani am fost vocea cetățenilor Mangaliei,
care, desi au votat alte partide să îi reprezinte în
Consiliul Local, nu au mai reușit să dea ochii cu cei pe
care i-au trimis în fotoliile călduțe. Cu siguranță,
aceștia le vor cere, din nou, votul, săptămânile care
urmează.
În calitate de consilier județean am reușit să fac lobby
pentru  ca  locuitorii  din  Hagieni  să  beneficieze  de
transport public în comun, iar cei din Liamnu să aibă
rute directe la Mangalia.
Tot  în  calitate  de  consilier  județean,  am  făcut
demersuri pentru repararea drumului alternativ Limanu-
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Mangalia. Drumul a fost reabilitat și urmează să fie
asfaltat.
Am reușit să iluminez podul Mangalia-Limanu, după ce a
stat 3 ani in beznă.
M-am implicat in problema cu care se confruntă elevii
din  Valu  lui  Traian  si  Lumina  în  ceea  ce  priveşte
transportul județean.

Împreuna  cu  colegii  usr  din  Consiliul  Judeţean  Constanța
urmărim  ca  proiectele  noastre  să  se  concretizeze  cât  mai
curând: proiectul EuroVelo 6, microbuze electrice pentru 25 de
școli din județ, biletul unic pentru unitățile muzeale din
subordinea  CJ,  adăpostul  județean  de  animale,  centrul  de
colectare  legume,  plantarea  de  păduri  urbane,  perdele
forestiere  de  protecție  de-a  lungul  drumurilor  județene,
registrul monumentelor, trenul metropolitan.

Îmi doresc să readucem încrederea în actul politic, să oprim
jaful din administrația publică şi să ne construim, cu curaj
şi abnegație, viitorul!


